
Zápis z členské schůze ZO Strany zelených Nepomuk

konané dne 8.12.2016 od 17:30 v Nepomuku, v kavárně na Zelenohorské poště

Přítomni: Karel Baroch, Jana Barochová, Radka Hronková, Pavel Kroupa, Stanislav Vaník

Nepřítomni: Věra Nocar Burdová, Martin Diviš,  Jiří Koreš, Jakub Kurc, Zdeňka Málková

Hosté : Lenka Sedláková

Na schůzi jsou v 17:30 přítomni 3 členi ZO Nepomuk z celkových 10, schůze bude usnášeníschopná 
v 18:00.

Předsedkyně ZO Nepomuk Radka Hronková zahájila členskou  schůzi v 18:00h

Navržený program schůze :

1) Zahájení,  volba prac. orgánů
2) Volba delegátů na sjezd
3) Přijímání nových členů
4) Témata z programu městského zastupitelstva 15.12.2016
5) Plnění volebního programu
6) Různé

       

1) Zahájení, pracovní orgány :
- Zapisovatelem byla určena Radka Hronková.
- Ověřovatelem byl zvolen Pavel Kroupa 3-0-1
- Do kumulované funkce mandátové a návrhové  komise byl zvolen Karel Baroch 3-0-1

   

2)Volba delegátů na sjezd
ZO Nepomuk má při klíči 1:6 nárok na 2 delegáty na sjezd SZ v Hradci Králové.

Radka Hronková navrhuje Pavla Kroupu - zvolen 3-0-1
Karel Baroch navrhuje  Radku Hronkovou - zvolena 3-0-1
1. náhradníkem byl zvolen Karel Baroch 3-0-1
2. náhradníkem byl zvolen Jakub Kurc (písemný souhlas) 3-0-1



3)Přijímání nových členů
Na schůzi se nedostavil žádný zájemce o vstup do strany.
 

4)Témata programu městského zastupitelstva
Projednány byly tyto body k jednání ZMN 15.12.2016:

 5)   Složení slibu zastupitele – novým zastupitelem bude Karel Baroch za SZ.
10) Územní plán města – informace o přípravě podal Pavel Kroupa
35) Dovolba členů Redakční rady – osloveni K. Baroch a A. Marušincová (oba souhlasí)
36) 6. změna územního plánu města Nepomuk – kvůli možnosti realizovat biotop u zahrádek dle 
územní studie Pod Vinicí
37) Územní studie krajiny – ORP Nepomuk – voda v krajině, biokoridory, ochrana volné krajiny
38) Územní studie veřejných prostranství – sídliště na Vinici – plnění našeho volebního programu
39) Obecně závazná vyhlaška o nočním klidu – otázka, zda do vyhlášky, bude zahrnuto i 
promítání v letním kině na náměstí?
43) Víceúčelový sportovní areál Nepomuk 

5)Plnění volebního programu
Byly probrány jednotlivé body volebního programu. Většinu předvolebních slibů se daří plnit. Jsou 
body, které se nám bohužel nepodaří prosadit.

7) Různé

V bodě různé byla projednána podoba kandidátky v roce 2018, zmíněna potřeba získání nových 
kandidátů do příštích voleb.  Zvážení spolupráce s jinými volebními stranami.
 

Schůze byla ukončena předsedsedající R.Hronkovou v 19:55h

Zapsala :  Radka Hronková
Ověřil : Pavel Kroupa


